
Insändare: 
 
Fan va typiskt svenskt!  
Varför är det så svårt för svenskar att se helheten i byggen som kallbadhuset? 
Varför ska man bromsa utvecklingen för Stockholm? 
Tänk hur många jobb som skapas tack vare ett 
sånt här bygge och hur många som sedan får jobba där? Och tänk på alla 
turister som vill se en ny sort av skyline i Stockholm! 
Säger bara en sak till alla ni som sitter så trygga i era hem o tycker att sådana 
här saker förstör staden, think outside the box! 
 
Vad tror ni människorna i Sydney tyckte om deras operahus när de planerade 
att bygga den? Nu är den synonym med Sydney! 
Som för övrigt designades av en skandinav tror jag, Vissa turister åker enbart 
till vissa städer för att se just sådana här saker. 
 
Nu är det väl försent för detta bygge men nästa gång kan ni väl se det stora 
hela när ett sådant förslag kommer fram. 
Sudden, Södertälje 
 


